
    Mötesanteckningar 2024-12-05 

 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet 

Tid och plats  2024-12-05 klockan 13.00-16.00 på Linbanegatan 12 

Beslutande:  Anders Wikman (NE) ordförande 
Anneli Djurklou, vice ordförande, STROKE  

  Jan Wigdell, HRF 
Margareta Wiberg, Reumatikerna 

  Magnus Hellmark (C) 
Arne Sundvall, SRF, FUB 
Katarina Lindberg, DHR 
Solweig Sundblad (S) 

 
Ersättare  Agneta Södersten, Astma- och allergiföreningen 

Lena Thorén, HRF 
Nicklas Kleman, Neuro 
Yvonne Bromée, FUB 

 
Frånvarande  Lars Engelberg (S) 

Sven Hallberg, Ångestföreningen 
Jesper Englundh (S)  
Anna Juhlin (NE)  

 
 

Övriga deltagare Irma Aalto, sekreterare 
Jarno Rannisto, strategisk inköpare 
Mia Svensson, handläggare riksfärdtjänst 
Andrey Edemskiy, enhetschef 

 

 

 

Föredragningslista med anteckningar 

Nr Ärende    Föredragande 

§1 Öppnande    Anders Wikman  

§2 Upprop 

§3 Val av justerare 
Anneli Djurklou 

 
     



  
§4 Föregående anteckningar godkändes och lades till handlingarna 
  
§5 Inför upphandling av samhällsbetalda resor 

Strategisk inköpare Jarno Rannisto berättar att nuvarande ramavtal för 
samhällsbetalda resor går ut under hösten 2025 och att han tillsammans med en 
referensgrupp arbetar med utformningen av kravställning. Förvaltningarna som 
ingår i arbetet är SBF, VO och UBF. Planen är att upphandlingen annonseras 
februari-mars och att avtalet är klart till slutet av maj.  
 
Funktionsrätt Enköping har inför mötet samlat punkter i befintliga avtalets 
kravspecifikation som de menar inte fungerar idag. Listan delas till alla 
mötesdeltagare och bifogas mötesanteckningarna.  
 
Det beslutas att ett utkast av kravspecifikationen skickas till KTR för granskning. 
Synpunkter kan skickas till Andrey som återkopplar med vilka synpunkter har tagits 
hänsyn till i slutliga kravspecifikationen.  
 
Mötet önskar att KTR får ta del av löpande statistik kring färdtjänst. 
 

§6 Information om riksfärdtjänst 
Mia Svensson gör en presentation hur riksfärdtjänst fungerar. Presentationen 
bifogas. 

 
§7 Kommunens budget 2025 

Anders Wikman presenterar kommunens budget för 2025 som godkändes av KF i 
november. Presentationen bifogas.    

 
§8                  Information från sociala hållbarhetsutskott  

Anders Wikman berättar om utskottets arbete. Diskussioner pågår om hur 
budgeten på 800.000 kronor för social hållbarhet ska användas för att göra mest 
nytta. 

 
§9 Information/återkoppling från kommunstyrelsen 
 Nästa kommunstyrelsemöte är den 17 december.   
  
§10 Information/återkoppling från nämnderna 
  

Tekniska nämnden – inte närvarande 
• Kvarstår från förra mötet frågan om parkeringsplatser vid Kryddgården 
• Nämndmöte 12 december 
 
 
Upplevelsenämnden 



• Upplevelsenämnden har av KF fått i uppdrag att se över avgiftskonstruktionen 
samt enskilda lokalhyror för funktionsrätts- och pensionärsföreningar med hänsyn 
tagen till sociala konsekvenser för föreningarnas medlemmar 
• Har fått uppdrag före föreningarnas hus – gamla gymnasiet. 
 
Miljö och byggnad 
• Vice kommundirektör Hannu Högberg tar vid tills rekrytering för en 
förvaltningschef blir klart. 
• Magnus Hellmark påminner om att de är tillsynsansvariga och ber 
rådsmedlemmarna rapportera in eventuella avvikelser. 
• Nämndmöte 12 december. 
 
Vård och omsorg 
• Solveig Sundblad berättar om omställningsmedel  
• Hjälpmedelsutredning om gemensam upphandling för hela mellan Sverige 
genomförs. 
• Resultat från socialstyrelsens enkät ”Vad tycker de äldre om äldreomsorgen” har 
kommit. Länkad till resultatet. 
• Nämndmöte 11 december 

§11 Remiss – Granskning av förslag till översiktsplan 
KTR har fått förlängd svarstid till 1 mars 2025 då förvaltningen ska göra 
dokumentationen tillgängliga. Mötet beslutar att ett gemensamt svar skickas in 
efter nästa års första möte. 

   
§12 Tillgänglighetspriset 

Anders Wikman redogör för arbetsgruppens första möte och mötet diskuterar om 
åtgärder för att samla in fler nomineringar än tidigare. 

 
§13 Övriga frågor  

KTR efterlyser lovat möte om snöröjning. Sekreteraren kontaktar de ansvariga och 
ber att de tar kontakt med Anneli Djurklou direkt. 
 
Funktionsrätt Enköping tar upp att de ännu inte fått ett svar på ett brev som 
skickades för ett halvt år sedan redan till tekniska nämnden angående 
diskriminerande prisskillnader på färdtjänst över kommungränsen. Rådet 
uppmanar tekniska nämnden att besvara frågan snarast. 

   
 
Nästa möte 13 februari, kl. 13.00–16.00 
 
Anders Wikman Anneli Djurklou  Irma Aalto 
Ordförande  Justerare  Sekreterare 

 

https://www.socialstyrelsen.se/statistik-och-data/oppna-jamforelser/socialtjanst/aldreomsorg/vad-tycker-de-aldre-om-aldreomsorgen/

